

MEMBERSHIP COMMITTEE 會籍小組



Our Work

1) Membership Drive

- 1 We recruit local members through briefing sessions to students and graduates of CIH recognized courses, and through Committee members.
- 2 We participate in introducing a new post with remuneration, the Professional Development Manager, possibly in early 2006, to market our membership to our counterparts in Mainland China.
- 3 We contribute in outlining the membership drive plan in the Mainland for the next three years. This includes requesting the CIH headquarters to slash the membership fees for our Mainland counterparts.

Chairperson 主席

Mrs SO TAM Kit-ying, Susanna -
蘇譚潔瑩女士

Members 委員

Ms AU Wah-tat, Christine
區華達小姐

Mr CHAN Kai-tin, Eddie
陳啟天先生

Mr CHEUNG Chun-wah, Rocco
張俊華先生

Mr CHIU Pak-lung
趙伯龍先生

Mr CHOW Chiu-hung, Victor
周超雄先生

Ms LI Man-chi, Wendy
李敏芝小姐

Mr LIU Wing-tai, Harvey
廖永泰先生

Mrs NG KAN Wai-si, Silvia
吳簡惠詩女士

Mr NG Mei-chuen, Frederick
吳美全先生

Mr TAM Wai-po, Jerry
譚偉葆先生

Ms TANG Sau-ching, Regina
鄧秀清小姐

Mr TSANG Tin-po, Henry
曾天寶先生

II) Processing New/Re-instatement of Applications

This Committee endorsed more than 200 membership applications this year. We have also revised the integrated application form for Corporate, Practitioner, Student and Affiliate members, the result of which, as you can download from our web-site, is neat and user-friendly.

III) Maintenance of Membership Register

We maintain and update the membership register for the Asian Pacific Branch.

IV) Trends and Policy-Related Matters on Membership

We successfully convinced the CIH headquarters to keep the student membership fee at a reasonable level, which was endorsed by the Institute's AGM in June this year.

With the contribution of the Membership Committee, the Asian Pacific Branch has reached a membership of over 2,200 this year. When the Professional Development Manager starts to work next year, and

the proposal of a lower fee structure for Mainland members is endorsed, we look forward to recruiting members from regions other than Hong Kong.

小組工作

I) 會員招募

- 1 我們向就讀認可課程的學員推介本學會，及透過委員會委員，招收本地的會員。
- 2 我們參與研究，設立一個受薪的職位，專業發展經理，期望於2006年初成立，他的主要任務是向內地同業推廣本會。
- 3 我們參與策劃未來三年在內地招募會員的計劃，其中包括向本會總部提議大幅度降低內地會員的會費。

II) 處理會籍申請

本小組今年內審批超過200份會員申請書。同時我們修改了申請會籍的綜合表格，這份申請表格對於專業會員，房屋管理從業員，學員和附屬會員都適用。修改後的表格條理分明，容易填寫，各位可從本會網址下載。

III) 會員名冊存檔

我們更新會員名冊，並加以存檔。

IV) 會籍發展趨向和有關政策

我們成功地向本會總部爭取維持一個合理的學員會費，這個意見於本年六月在英國會員大會中通過。

由於會籍委員會的努力，亞太分會的會員人數今年上升至2,200左右。預期明年專業發展經理就任，及英國總會批准降低內地會員會費後，我們期望吸引除了香港之外其他地區的同業成為本會成員。